

## Industry Advisor 行業顧問

Ms. Eva Tsoi 蔡涴榕女士

Ms. Eva Tsoi is currently a practicing accountant at the Hong Kong Institute of Certified Public Accountants. In 2020, she founded the EVABEST CPA LIMITED. She believes that knowledge can drive ideas and financial knowledge can promote public welfare through market mechanisms. She serves as a voluntary auditor for the Concern Group and The Boys' Brigade in Hong Kong, both of which are social welfare organizations. In addition, in 2022, Ms. Tsoi became the Executive Director of the Greater Bay Area Young Entrepreneurs Association. In 2023, she founded the Youth International Development Association Limited, hoping to help Hong Kong's young entrepreneurs develop their potential, move upward, and become more internationalized.

蔡涴榕院士現為香港會計師公會執業會計師,在2020年創辦了沁薈會計師事務所有限公司。蔡院士相信知識可以推動理念,財務知識透過市場機制可以推動公益事業,她為社福機構關注精神聯盟有限公司和香港基督少年軍擔任義務核數師。

此外,蔡院士亦在2022年擔任了大灣區青年企業家協會的行政總裁,在 2023年創辦青年國際發展會社有限公司,希望幫助香港青年企業家發展潛 能,向上流動,走向國際化。

